
Rada Gminy w Czerminie 

Radni-Sesja 

Protokół nr 12 

z XII Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 7 stycznia 2025 r. w Urzędzie 

Gminy Czermin.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie radny Mirosław Bugaj. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 11.20, a zakończono o godz. 12:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Ból 

2. Mirosław Bugaj 

3. Henryk Ćwięka 

4. Remigiusz Ćwięka 

5. Paweł Dolina 

6. Walenty Dulik 

7. Jan Dziekan 

8. Władysław Kukliński 

9. Jolanta Luka 

10. Paweł Pisarczyk 

11. Antonina Płatek 

12. Robert Strycharz 

13. Stanisław Węgrzyn 

14. Tomasz Zając 

15. Jan Ździebło 

1. Otwarcie XII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia, oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad informując, że uległ on zmianie w stosunku 

do wersji przesłanej radnym drogą mailową. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty Dulik, Jan Dziekan, 



Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

 

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został wysłany drogą mailową i zapytał 

radnych czy są uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy w Czerminie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty Dulik, Jan Dziekan, 

Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt - od ostatniego posiedzenia Rady Gminy w Czerminie które odbyło się 20 grudnia 

2024 roku, zostały zawarte przez Gminę Czermin, reprezentowaną przez wójta przy 

kontrasygnacie skarbnika następujące umowy: 

 - remontu drogi gruzem; 

 - opracowanie dokumentacji o dofinansowanie termomodernizacji obiektu  użyteczności 

publicznej. Jest to dokumentacja aplikacyjna;  

- opracowanie dokumentacji aplikacyjnej do wniosku dotyczącego poprawy funkcjonowania 

systemu zbierania odpadów komunalnych; 

- wykonanie dokumentacji projektowo kosztorysowej budowy, rozbudowy punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Gminie Czermin. 

W tym okresie międzysesyjnym nie wydano zarządzeń Wójta Gminy Czermin.  

- Będąc przy głosie, chcę serdecznie podziękować za zaproszenie na uroczystości, które 

odbyły się wczoraj w Kościele Parafialnym w Trzcianie. Bardzo piękne przedstawienie 

jasełek i chcę też podziękować za zaproszenie w dniu piątego, czyli w niedzielę do Dąbrówki 

Osuchowskiej, gdzie w Domu Ludowym też odbyły się jasełka przygotowane głównie przez 

najmniejszych mieszkańców miejscowości Dąbrówka Osuchowska, ale chcę tutaj też 



serdecznie podziękować Panu sołtysowi i Pani radnej i oczywiście całemu Kołu Gospodyń 

Wiejskich w Dąbrówce Osuchowskiej, gdzie jasełka były pierwszą częścią, ale druga część 

tego wieczoru to spotkanie mieszkańców Dąbrówki Osuchowskiej i nie tylko Dąbrówki, takie 

spotkanie integracyjne, które nie dość, że spaja pokolenia, to też integruje i wprowadza 

oczywiście bardzo dobrą atmosferę i na pewno dobrą podwalinę do dobrego i dobrej pracy  i 

współpracy w 2025 roku. Jeszcze raz dziękuję za te zaproszenia. Miałem też przyjemność z 

Panem komendantem gminnym uczestniczyć w zebraniu, w sobotę w zebraniu 

sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej, zebraniu sprawozdawczym za 2024 rok. Tym 

pierwszym zebraniem rozpoczęliśmy całą kampanię sprawozdawczą. W kolejnych terminach 

będą kolejne zebrania.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie WPF Gminy Czermin. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie WPF Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Władysław Kukliński, Jolanta 

Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Stanisław Węgrzyn 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

Uchwała Nr XII/64/2025 – jak załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2025. 

 

Treść projektu uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2025.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Jan Dziekan, Władysław 

Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, Tomasz Zając, 

Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walenty Dulik, Stanisław Węgrzyn 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

 

Uchwała nr XII/65/2025 – jak załącznik do protokołu.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego 

na realizację zadania publicznego (sprzęt rehabilitacyjny) 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego (sprzęt rehabilitacyjny).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty Dulik, Jan Dziekan, 

Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

 

Uchwała Nr XII/66/2025 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego 

na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej. 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 



Pan Przewodniczący poprosił o pytania do projektu uchwały. 

Radny Dziekan zapytał, czy te środki będą przeznaczone dla naszego przewoźnika pana 

Kazimierza Czai, czy dla Starostwa. 

Pan Przewodniczący – dla przewoźników realizujących to zadanie czyli nie tylko pan z 

Czermina, ale pan Kapinos także realizuje zadania dla Powiatu Mieleckiego. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię wypracowaną na posiedzeniu Komisji budżetowej, która 

jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty Dulik, Jan Dziekan, 

Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

 

Uchwała Nr XII/67/2025 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminnej Spółki Wodnej w 

Czerminie na realizację zadania „konserwacja rowów melioracji wodnej.” 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji budżetowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminnej Spółki Wodnej w 

Czerminie na realizację zadania „konserwacja rowów melioracji wodnej.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Władysław Kukliński, Jolanta 

Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz 



Zając, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walenty Dulik, Jan Dziekan 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

 

Uchwała Nr XII/68/2025 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mieleckiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Treść projektu uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o pytania do projektu uchwały. 

Radny Dulik - ja chciałem się zapytać o jaką to drogę chodzi w Czerminie, bo w Szafranowie 

to jest ta główna droga, a w Czerminie?  

 

Pan Wójt - to jest ten sam odcinek. Takie krótkie połączenie pomiędzy parkingiem, 

chodnikiem, który jest przy cmentarzu parafialnym w Czerminie, a chodnikiem istniejącym, 

który budowaliśmy na osiedlu domków jednorodzinnych.  

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty Dulik, Jan Dziekan, 

Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Remigiusz Ćwięka 

 

Uchwała Nr XII/69/2025 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Ćwięka Henryk – ja w temacie transportu publicznego, bo wiemy jakie teraz są 

kierunki, w jakim kierunku to idzie, żeby zachęcić ludzi do korzystania z transportu 

publicznego. Tu w uchwale podjęliśmy dotację dla powiatu, który organizuje transport. A ja 

mam taką sugestię, żeby nie podjąć rozmów z lokalnym przewoźnikiem i sami jako gmina, no 

myślę, że tam chyba chodzi tylko o może jakieś dofinansowanie do biletów, bo jest takie 

oczekiwania mieszkańców, by ceny przynajmniej zrównać z takimi, jak są w tym transporcie 



powiatowym. I może by to za niewielkie jakieś tam dopłaty, żeby się dogadać i zrównać te 

ceny biletów w sprawie transportu publicznego. 

Pan Sekretarz – Gmina może prowadzić transport zbiorowy tylko i wyłącznie na terenie 

gminy. To jest pierwsza rzecz. A więc dofinansowywać bilety, jeżeli w ogóle byśmy o tym 

rozmawiali, można by było tylko do granic gminy. Poza granice gminy nie. Trzeba by było 

podpisać umowy porozumienia z innymi gminami i wtedy te inne gminy musiałyby przyjąć 

uchwałę o obniżeniu cen biletów, i tak dalej, i tak dalej, i tak dalej. Więc teoretycznie jest to 

wykonalne, ale tylko teoretycznie. Najlepiej jeżeli prowadzi to powiat, bo on robi to na 

terenie powiatu. I ma taką możliwość, czyli jego uchwały o wysokości ceny biletu są 

adekwatne dla całego powiatu. Natomiast tak jak mówię, tu moglibyśmy to granic gminy 

tylko dofinansować i na tym koniec. Proszę Państwa, Powiat, oni składają wniosek na 

dofinansowanie i dostają z funduszy rządowych pieniądze, wsparcie i praktycznie w zeszłym 

roku było to cztery złote, plus to co gminy dokładały, plus powiat dawał ze swojej strony 

obsługę finansową w postaci pracowników, którzy się tym zajmowali. Były to dwie osoby 

zatrudnione w Wydziale Komunikacji. I one prowadziły zarówno i wniosek, jak i potem 

rozliczenie tego wniosku. Proszę Państwa, dodanie danie pieniędzy wiązałoby się także z 

koniecznością rozliczenia tych pieniędzy. Czyli przewoźnik musiałby do nas dostarczać bilety 

co miesiąc, rozliczać się z biletów przed nami, z tej finansowania. Co najmniej pół etatu by 

nas to kosztowało w gminie zatrudnienia. Bo trzeba by było też stworzyć na terenie gminy 

ktoś, kto by kontrolował przestrzeganiem przepisów, czyli bilety, tak zwanych kanarów, nie? 

Ogólnie rzecz ujmując, nazywając. Proszę Państwa, powoduje to dosyć duże komplikacje w 

przypadku chęci dofinansowania przez siebie. Potem trzeba by się stać, gdybyśmy to w ogóle 

chcieli robić, to trzeba by się stać operatorem, tak zwanym. Czyli co to oznacza? Trzeba by 

było określić kursy i trasy. Na te kursy musielibyśmy co najmniej na sześć miesięcy przed 

początkiem roku ogłosić przetargi na obsługę tych linii. to jeżeli byśmy chcieli całość zrobić, 

ja zacząłem od cen biletów, więc i wtedy na przykład firma ze Szczecina przychodzi i składa 

ofertę i może wygrać. Różnie, proszę Państwa, to się może skończyć. I mamy takie przypadki, 

wiem na terenie Województwa Podkarpackiego są gminy, gdzie firmy na przykład z Poznania 

wygrały, utrzymując te autobusy. Także trzeba bardzo ostrożnie podchodzić do tego tematu.  

12. Zamknięcie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288 Rec 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


